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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2008. november hó 12. napján 14 órai 
kezdettel tartott rendkívüli testületi üléséről.

Az ülés helye: Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Cséti Attila polgármester
Egri Antal alpolgármester

Körmendiné Baksán Mária képviselő
Molnár János képviselő
Perge József képviselő

Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző

Cséti  Attila polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  határozatképes 
számban megjelent. Az ülést megnyitja.
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Körmendiné Baksán Mária és Székely László képviselőket javasolja. Elvállalják-e a 
feladatot?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Igen.

Székely László képviselő: Igen.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv-hitelesítőkre tett javaslat elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  6 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

311/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Szervezeti  és Működési Szabályzatról 
szóló  26/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  rendelet  11.§  (3)  bekezdése  alapján  a  jegyzőkönyv-
hitelesítésére Körmendiné Baksán Mária és Székely László képviselőket választja meg.

Erről értesülnek:
1) Körmendiné Baksán Mária képviselő
2) Székely László képviselő
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai
6) Polgármesteri Hivatal

Cséti  Attila polgármester:  A napirendi  javaslat  a  meghívóban  kiküldésre  került.  Van-e  valakinek  módosító 
indítványa?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Kéri a belső ellenőrzést az egyebekben megtárgyalni.

Cséti Attila polgármester: Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  6 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta.
Javasolja a módosított napirend elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  módosított  napirendet  6  igen,  ellen és  tartózkodó szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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312/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  alábbi  napirend  megtárgyalását 
fogadta el:

1) Előterjesztés Berekfürdő, Fodor József út aszfaltozására a Fürdő utcai átkötő útig a beérkezett 
árajánlatok alapján.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

2)  Egyéb  aktualitások.  (Beszámoló  a  szociális  alapellátás  költségeiről  2008.  januártól  2008. 
szeptemberig  terjedő  időszak  vonatkozásában.  Beszámoló  a  háziorvosi  ellátás  helyzetéről 
2009. január 1. napjától. Belső ellenőrzési terv elfogadása.)
Előadó: Cséti Attila polgármester

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

Napirendi pontok tárgyalása

1. Napirendi pont: Előterjesztés Berekfürdő, Fodor József út aszfaltozására a Fürdő utcai átkötő   
útig a beérkezett árajánlatok alapján.

Cséti Attila polgármester: Beszélt a kivitelezőkkel. A Colas Zrt. Debreceni cég adta a legkedvezőbb ajánlatot.
Az önkormányzatnak jelenleg 20 millió Ft-os likvidhitel állománya van, illetve januárban kell még 23 millió Ft 
rullírozó hitelt visszafizetni. A Kft-nek pedig 12,5 millió Ft-os hitelállománya van.
Az Út Kurucz 4657 Ft/m2 árat adott meg 1654 m2-re.
Herczeg Kft. 4032 Ft/m2 árat adott meg 1732 m2-re.
Colas Zrt. bruttó 3000 Ft/m2 árat adott meg.
A maga részéről a jelenlegi pénzügyi helyzet miatt nem javasolja a mostani útaszfaltozást. Javasolja, hogy várják 
meg, amíg megkapják az államtól az idegenforgalmi adóra eső 2Ft-okat, ami várhatóan 75-80 millió Ft lesz. 
Illetve lesznek még egyéb bevételek, behajtások. A TIGÁZ azt ígérte, hogy a 20 millió Ft-ot még ebben az évben 
átutalja. Tavasszal javasolja az útaszfaltozását.
Véleménye szerint fejetlenül mennek az utak aszfaltozásai. Volt egy pályázat, ami alapján úgy döntöttek, hogy 
először a gerinc utakat aszfaltozzák le, illetve a hozzá kapcsolódó utakat. Korábban a testületnek volt egy olyan 
ígérete  is,  hogy először  a  Veres  Péter  utca  végét  aszfaltozza  le.  Az  előző  testület  a  Harmat  és  Eper  utca 
aszfaltozását is megígérte. Készíteni kellene egy aszfaltozási ütemtervet, ami nyilvános. 

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A Fürdő utca elkészült. Nagyon gyalázatos a Fodor József utca. Sorban 
elkészíthetnék az utakat. Gondolkozhatnak a sorrenden, de egy utcát mindenképpen csináljanak meg.

Cséti Attila polgármester: És miből?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Költségkímélés szempontjából a bizottságokat megszüntették. Az, hogy a 
pénz hová lett téve, nem az ő gondja. Azzal a jelszóval tették ezt, hogy egy utca felére elég ez a pénz. Már 
korábban is tudták, hogy mennyi mínusszal fognak végezni. Szerinte tavasszal sem lesz rá pénz.

Székely László képviselő: A HÁREGI-vel mi a helyzet?

Cséti Attila polgármester: Tegnap is beszélt vele, sőt a múlt héten már jegyzőkönyvet is vetetett fel róla. Mindig 
azt mondja, hogy folyamatban van az utalás. Már kérte, hogy az átutalási megbízást küldjék el, de a mai napig 
nem kapott semmit.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A közelmúltban adtak el telkeket. Abból nem folyt be annyi pénz, hogy 
erre fordítsanak.

Készült: 2008. november 12-én Oldalszám: 3/9



Cséti Attila polgármester: Most fizettek be 5,2 millió Ft-ot, ami a hitelállományt csökkentette.

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Még egy  jó  pár  telket  el  kell  adni  ahhoz,  hogy egyenesbe  jöjjön az 
önkormányzat, de a szándékot is mellé kell tenni. Egy utat csináljanak meg.

Molnár  János képviselő:  Először  el  kell  dönteni,  hogy  aszfaltozzanak-e.  Ha  igen,  akkor  egy  sorrendet 
mindenképpen fel kell állítani. Az ígéreteket nem lehet semmissé tenni. Többször állást foglaltak már abban, 
hogy aszfaltoznak, és azt közös pénzből csinálják, tehát nem lakossági hozzájárulásból. A fontossági sorrend 
szerint az első az 5 hosszú utca. Elkészült a Fürdő utca. Most jöhet a Fodor József, Fenyő, Radnóti és az Arany 
János utca. Aztán jöhetnek a hozzá kapcsolódó keresztutcák, a Váci Mihály utca, a Tatárülés utca.
Az, hogy legutóbb az üdülőterületeken döntött a testület az aszfaltozásról, az más kérdés, azt nem hozná ide. 
A lakossági részen az, hogy melyik utca a legrosszabb, nehéz eldönteni, de szerinte az Arany János utca. Ott 
még az útalap sincs rendesen megcsinálva. Ez az utca lenne a legköltségesebb. De most az egyik kisebb utcát 
kellene leaszfaltozni. Most egy utcát le kellene aszfaltozni. Az előző testület hozott egy olyan határozatot, ami 
azóta sem került visszavonásra, hogy minden évben 5 millió Ft-ot aszfaltozásra kell fordítani.
Az előző testületi ülésen a polgármester úr nem tudott részt venni. Írásban azt javasolta, hogy ne aszfaltozzanak, 
hanem térburkolatot készítsenek, ami 2-2,5-szer drágább, de az nem volt benne a levélben, hogy nem ebben az 
évben javasolja, mert nincs pénz.

Perge József képviselő: A Beruházási Bizottság 2006. végén tett egy javaslatot az utak aszfaltozására. Annak lett 
volna része az a pályázat, amit Papp Sándor készített, de a pályázatot be sem fogadták. Kidobtak rá egy csomó 
pénzt. A Fodor, Fenyő és a hozzá kapcsolódó utcát is le tudták volna aszfaltozni.
A  pénzzel  kapcsolatos  problémák  a  fürdőből  erednek,  mert  egy  fillér  nem  folyik  be,  nem  hiszi  el.  Ez  a 
Polgármesteri Hivatalnál és az Iskolánál is problémát okozhat.

Egri  Antal alpolgármester  el  tud  képzelni  legalább  3-féle  variációt.  Az  egyik  az,  hogy  most  gyorsan 
leaszfaltozzák a Fodor József utcát, de nem tudja, hogy mikor. Tavasszal bejön az idegenforgalmi adó bevétel, 
amiből egyszerre két utcát is le tudnának aszfaltozni.

Cséti Attila polgármester: Tavasszal az adóból 80 millió Ft folyik be, és lesznek más bevételek is. Most, amikor 
50 millió Ft a likvid hitel, elég nagy felelőtlenségnek tartja ezt a kiadást. Még ki kell fizetni a tervezési díjat is a  
fedett fürdőre, ami 16 millió Ft, ebből 12 millió Ft-ot kell kifizetni most, 4 millió Ft-ot pedig jövőre.

Perge József képviselő: A TIGÁZ-al történt-e egyeztetés?

Cséti Attila polgármester: Igen. A szerződést most nézi át az ügyvéd. Holnap jönnek aláírni a szerződést.

Perge József képviselő: Az 20 millió Ft, a HÁREGI-től pedig 15 millió Ft érkezik. Az már 35 millió Ft.

Cséti Attila polgármester: Továbbra is azt mondja, hogy az önkormányzat likviditásának megőrzése érdekében 
tolják el az aszfaltozást akkorra, amikor látják, hogy van rá pénz. A banki hitel kamatterheit is fizetni kell.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Az elkövetkező 5-6 évben nem lesznek jobb helyzetben. 
A fürdőre is fel kell venni a hitelt.

Cséti Attila polgármester: Határozati javaslata, figyelembe véve az árakat is, hogy a képviselő-testület a Fodor 
József utca aszfaltozását 2008 évben megrendeli a Colas Debrecen Zrt-től bruttó 3000 Ft/m2 általány áron. 

Molnár János képviselő: Két részre kellene bontani a döntést. Először, hogy aszfaltoznak-e, illetve, hogy kivel 
végeztessék a munkát. Szeretné tudni, hogy melyik cég mögött milyen műszaki tartalom van. Rendben van-e az 
útalap, vagy kell-e javítani, vagy újra kell alapozni. Milyen vastagságú lesz, milyen lesz a széle stb?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Úgy tudja, hogy az útalapok rendben vannak. Az Arany János utca első 
fele az, ami kétséges.

Cséti Attila polgármester: Közel azonos műszaki tartalommal van mindkettő.
Három határozat kell. 1. Legyen-e aszfaltozás? 2. Kivel végeztessék el? 3. Miből?

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  A  harmadik  szavazás  nem  kell,  mert  annak  idején,  a  Sportegyesület 
támogatásával együtt ezt megszavazta a képviselő-testület.

Készült: 2008. november 12-én Oldalszám: 4/9



Cséti Attila polgármester: Igen, de ha nincs készpénz rá, akkor dönteni kell, hogy likvid hitelből, vagy miből 
finanszírozzák.

Perge József képviselő: Amikor a hivatal hozzányúl a likvid hitelhez, sohasem kérdezte meg a testületet.

Cséti Attila polgármester: A likvid hitel az önkormányzat működését célozza, nem pedig beruházást. Véleménye 
szerint ez két különböző dolog.

Perge József képviselő: Nem tudják bebizonyítani, hogy mi van kifizetve a likvid hitelből, hiszen minden a nagy 
kasszából megy.

Cséti Attila polgármester: Amit likvid hitelből fedeznek. 
1. határozati javaslat: A képviselő-testület 2008. évben a Fodor József utca aszfaltozását elvégezteti.

Perge  József képviselő:  Csak  a  Fürdő  utcával  összekötő  kis  utcáig  legyen  az  aszfaltos  út.  Lehetne 
egyirányúsítani is az utcát.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Igaza van polgármester úrnak. Az utca az elejétől a végéig tart. A Veres 
Péter utca vége azóta sincs leaszfaltozva. 

Székely László képviselő: Inkább csinálják meg az útalapot.

Cséti Attila polgármester: A Fodor József utcát a Fürdő utca összekötéséig elkészítteti.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Határidő?

Molnár János képviselő: November 30. Decemberben nem lehet aszfaltozni.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Felelős?

Molnár János képviselő: Polgármester.

Cséti Attila polgármester: Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  5  igen,  1  nem  szavazattal,  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

313/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
a Fodor József utca aszfaltozásáról.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elhatározta,  hogy a Berekfürdő,  Fodor 
József utat a Fürdő utcai átkötő útig leaszfaltoztatja.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2008. november 30.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai
4) Polgármesteri Hivatal

Cséti  Attila polgármester:  Három  árajánlat  érkezett.  Az  Út  Kurucz  Kft-től,  a  Herczeg  Kft-től  és  a  Colas 
Debrecen Zrt-től.  Korábban a Colas Debrecen Zrt.  készítette a Fürdő utcát  és más utcákat.  Ez a cég adta a 
legkedvezőbb ajánlatot.
Javasolja, hogy a Colas Zrt. legyen megbízva a Fodor József utca aszfaltozásával.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  5  igen,  1  nem  szavazattal,  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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Költsége pedig az 5 millió Ft elkülönített pénzből történik.

314/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
a Fodor József utca aszfaltozásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő,  Fodor  József  út 
aszfaltozására a Fürdő utcai átkötő útig a beérkezett árajánlatok alapján a Colas-Debrecen Zrt. 
(4021 Debrecen, István u. 121.) ajánlatát fogadja el.

A  képviselő-testület  megbízza  Cséti  Attila  polgármestert,  hogy  gondoskodjék  a  megbízási 
szerződés megkötéséről.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2008. november 30.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Colas-Debrecen Zrt. 4021 Debrecen, István u. 121.
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai
5) Polgármesteri Hivatal

2. Napirendi pont: Egyéb aktualitások.  

2-1. Szociális ellátás.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A szociális ellátás költségeiről még nem tud tájékoztatást adni. Megkereste a 
Szociális Szolgáltató Központot, reméli, hogy november 25-re adnak tájékoztatást. 

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Egy összehasonlítási alap is kellene, hogy nekünk ez mennyibe került. 

2-2. Háziorvosi ellátás.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  Ma  egyeztettek  időpontot  az  Országos  Alapellátási  Intézet  vezetőjével. 
November 18-án fogják felkeresni Dr. Hajdu Lajossal, az új doktornővel, és a polgármesterrel együtt. A praxist a 
doktor úr az önkormányzatnak szeretné átadni. Erről kellene egy határozat, hogy az önkormányzat 2009. január 
1-től átveszi a praxist Dr. Hajdu Lajostól. Ezt közjegyzői okiratba fogják foglalni.

Cséti Attila polgármester: Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat 2009. január 1-től átvegye Dr. 
Hajdu Lajostól térítésmentesen a praxisjogát, jelezze.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő 
határozatot hozta:

315/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
háziorvosi praxis átvételéről.

Berekfürdő  Község  Önkormányzata  2009.  január  1-től  Dr.  Hajdu  Lajostól  térítésmentesen 
térítésmentesen átveszi a praxisjogot.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) ÁNTSZ
4) Országos Alapellátási Intézet
5) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
6) Képviselő-testület tagjai
7) Polgármesteri Hivatal
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Cséti Attila  polgármester: A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy 2009. január 1-től a háziorvosi 
ellátás feltételeit biztosítsa.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  6 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

316/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
háziorvosi ellátás biztosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Cséti Attila polgármestert, hogy 
2009. január 1-jétől gondoskodjék a háziorvosi ellátás feltételeinek biztosításáról.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2009. január 1.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai
4) Polgármesteri Hivatal

Potornainé Szűcs Katalin jegyző:  Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  vállalta  6 hónapig a helyettesítést,  és  utána 
nevezhetik ki helyettesítőként az új doktornőt arra az időre, amíg meg nem szerzi a szükséges végzettséget. Vele 
az Országos Alapellátási Intézet fog szerződést kötni, nem az önkormányzat.

2-3. Kistérségi Társulás Alapító Okirata.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző:  A Kistérségi  Társulás Alapító okiratának és Megállapodásának módosítása 
szükséges a nevelési tanácsadás, gyógytestnevelés, és továbbtanulási tanácsadás miatt.

Cséti Attila polgármester: Javasolja az alapító okirat elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  6 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

317/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás Alapító Okiratának módosításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  helyi  önkormányzatokról  szóló 
többszörösen módosított 1990. évi LXV. törvényben biztosított jogkörében eljárva, figyelemmel a 
települési  önkormányzatok többcélú kistérségi  társulásairól  szóló 2004. évi CVII.  törvényre az 
alábbiak szerint dönt:

A Karcagi Többcélú Kistérségi  Társulás jelenleg hatályos Alapító Okiratának 6. pontjában az 
„Állami  feladatként  ellátott  alaptevékenységekhez  kapcsolódó szakfeladat  számok:”  cím alatti 
felsorolás az alábbiakkal egészül ki:

„- 75115-3 Önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások igazgatási tevékenysége
- 75196-6 Önkormányzatok, valamint többcélú kistérségi társulások feladatra nem 

tervezhető elszámolása
- 80521-2 Pedagógiai szakszolgálat”

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Dr. Fazekas Sándor, a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás elnöke Karcag, Kossuth tér 1.
4) Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás tagjai
5) Képviselő-testület tagjai
6) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: Javasolja a megállapodás elfogadását.
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Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  6 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

318/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás működtetésére vonatkozó Megállapodás módosításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  helyi  önkormányzatokról  szóló 
többszörösen módosított 1990. évi LXV. törvényben biztosított jogkörében eljárva, figyelemmel a 
települési  önkormányzatok többcélú kistérségi  társulásairól  szóló 2004. évi CVII.  törvényre az 
alábbiak szerint dönt:

A  Karcagi  Többcélú  Kistérségi  Társulás  működtetésére  vonatkozó  jelenleg  hatályos 
Megállapodás II. fejezetének 1. pontja az alábbiakkal egészül ki:

„- 75115-3 Önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások igazgatási tevékenysége
- 75196-6 Önkormányzatok, valamint többcélú kistérségi társulások feladatra nem 

tervezhető elszámolása
- 80521-2 Pedagógiai szakszolgálat”

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Dr. Fazekas Sándor, a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás elnöke Karcag, Kossuth tér 1.
4) Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás tagjai
5) Képviselő-testület tagjai
6) Polgármesteri Hivatal

2-4. Belső ellenőrzési terv.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A belső ellenőrzési terv kistérségi szintű. November 15-ig kell elfogadni. Erre 
az évre van betervezve a Hivatal és a Berek-Víz Kft. Jövőre lesz a Művelődési Ház, illetve az összes részben 
önálló intézmény költségvetésének teljesülése.

Cséti Attila polgármester javasolja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  6 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

319/2008.(XI.12.) sz. Önkorm. határozat
2009. évi belső ellenőrzési munkaterv elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás 
belső ellenőrzési feladatainak ellátására kötött megállapodás alapján elkészített, 2009. évre szóló 
belső ellenőrzési munkatervet a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 92.§ (6) 
bekezdése alapján, a melléklet szerint elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Dr. Fazekas Sándor, a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás elnöke Karcag, Kossuth tér 1.
4) Kunmadaras Nagyközség Önkormányzata Kunmadaras, Kossuth tér 1.
5) Képviselő-testület tagjai
6) Polgármesteri Hivatal

Perge József képviselő: Van-e már családsegítő és gyermekjóléti szolgálatos?

Cséti Attila polgármester: Van, de nem tudja megmondani a nevét.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Felolvassa a jelöltek nevét. A berekfürdői jelentkező volt a legesélyesebb.
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Cséti Attila polgármester: Pintérné Lévai Líviát választották.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Nem érti, hogy miért nem a helyit választották.

Molnár  János képviselő:  Szeretné  tudni,  hogy  miért  van  az,  hogy  a  kistérség  mégsem  a  helyi  jelentkezőt 
választotta.

Perge József képviselő: Kétszer döntött már a képviselő-testület a Sportegyesület támogatásáról. Egy fillért nem 
kaptak a mai napig sem. Nem tudják kifizetni a kézilabdások költségeit, akik egyébként a legjobbak. Kéri a 
polgármester urat, hogy a támogatásnak legalább a felét engedélyezze kifizetni, mert így megszűnik az egyesület 
és nem tudják a tavaszi fordulót sem megcsinálni.

Cséti Attila polgármester: Elég rossz a helyzet.

Perge József képviselő: Polgármester úrnak az is a feladata, hogy megvizsgálja, hogy a betervezett bevételek 
miért nem folynak be.
Az  a  cél,  hogy  ami  a  90’-es  években  elindult,  azt  most  leépítsék.  Egyre  több  karcagi  dolgozik  az 
intézményekben. Kér egy kimutatást róla, hogy hány karcagi dolgozó van az intézményekben.

Cséti Attila polgármester átadja az ülés vezetését Egri Antal alpolgármesternek, mivel más elfoglaltsága miatt 
távoznia kell az ülésről.

Egri Antal alpolgármester: Megköszöni mindenkinek az ülésen való részvételét. Az ülést berekeszti.

k. m. f.

/: Cséti Attila :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Körmendiné Baksán Mária :/              /: Székely László :/
                 képviselő                      képviselő
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